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Protokół nr 2/24 

z posiedzenia Komisji Ochrony Środowiska, Planowania 

Przestrzennego i Bezpieczeństwa Rady Miejskiej w Mosinie, 

które odbyło się w dniu 18 czerwca 2024 r., w Sali Posiedzeń 

Urzędu Miejskiego w Mosinie, pl. 20 Października 1  

Posiedzenie otworzyła o godz. 17:30 Przewodnicząca Komisji 

Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

Elżbieta Jarecka. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 

wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, zgodnie 

z listami obecności, które znajdują się w materiałach komisji.  

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 

Kierownik Referatu Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska wraz 

z Burmistrzem Gminy Mosina Dominikiem Michalakiem i Zastępcą 

Burmistrza Gminy Mosina Romanem Kolankiewiczem przedstawiła  

analizę stanu dróg, którymi zarządza Gmina Mosina oraz funkcjonalności 

portalu internetowego ułatwiającego to zarządzanie. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− terminu, od którego funkcjonuje to narzędzie ułatwiające zarządzanie 

drogami i zakresu jego wykorzystania przez Gminę Mosina; 

− możliwości przeciwstawienia się przez Gminę Mosina działaniom 

mieszkańców, którzy odprowadzają wody opadowe poza teren swoich 

posesji; 

− możliwości zamieszczenia w Raporcie o stanie Gminy Mosina za rok 

2023 załącznika dotyczącego dróg, dzięki któremu byłby to materiał 

czytelniejszy dla mieszkańców. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Mateusz Fabisiak 

i radny Maciej Patela. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst, Burmistrz Gminy Mosina Dominik 

Michalak i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz. 

Kierownik Ogniwa Prewencji Komisariatu Policji w Mosinie Jakub 

Urbaniak przedstawił zdarzenia drogowe i wypadki w roku 2023 

na terenie objętym jurysdykcją KP w Mosinie. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− potwierdzonych przez KP w Mosinie zgłoszeń zagrożeń drogowych 

na drodze dojazdowej do firmy „Wielkopolski Indyk” Sp. z o. o. 

w Bolesławcu i wpływu zainstalowania szykan na tym odcinku drogi 

na zwiększenie bezpieczeństwa uczestników ruchu drogowego; 
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− jednostek zajmujących się pomiarami prędkości uczestników ruchu 

drogowego; 

− wsparcia obsługi zdarzeń w Czapurach przez inne komisariaty policji; 

− dyżurów sobotnio-niedzielnych Komisariatu Policji w Mosinie 

i problemów z tym związanych; 

− godzin funkcjonowania Komisariatu Policji w Puszczykowie; 

− potencjalnych planów utworzenia „na zawarciu” posterunku policji; 

− udziału policjantów z Komisariatu Policji w Mosinie w zabezpieczaniu 

imprez masowych, jakimi są mecze piłki nożnej; 

− dalszego pełnienia służby w Komisariacie Policji w Mosinie przez 

policjanta z psem; 

− wakatów w Komisariacie Policji w Mosinie i stanu kadrowego tego 

komisariatu; 

− przeciwdziałania przemieszczaniu się samochodów ciężarowych 

przekraczających ograniczenie tonażowe przez most łączący Krosno 

z Krosinkiem; 

− dużej częstotliwości kolizji z rowerzystami; 

− rezygnacji części rowerzystów z przemieszczania się rowerami z uwagi 

na zagrożenia bezpieczeństwa; 

− potrzeby interwencji w pojazdach gminnych spółek komunalnych 

z uwagi na naruszenia nietykalności cielesnej ich pasażerów przez 

kierowców. 

Udział w niej wzięli: radny Maciej Patela, radny Ryszard Rybicki, radna 

Jolanta Szymczak, radny Mateusz Fabisiak, radna Elżbieta Jarecka 

i mieszkaniec gminy Mosina Franciszek Niemczewski. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Kierownik Ogniwa 

Prewencji Komisariatu Policji w Mosinie Jakub Urbaniak. 

Komendant Straży Miejskiej w Mosinie Damian Pietruszewski 

przedstawił działania Straży Miejskiej w Mosinie w zakresie zapewnienia 

bezpieczeństwa na terenie gminy Mosina. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− kontynuacji patroli składających się ze strażnika miejskiego i policjanta; 

− drogi dojazdowej do Mosiny, na której można byłoby zamontować 

radar. 

Udział w niej wzięli: radny Ryszard Rybicki i radna Jolanta Szymczak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Komendant Straży 

Miejskiej w Mosinie Damian Pietruszewski i Kierownik Ogniwa Prewencji 

Komisariatu Policji w Mosinie Jakub Urbaniak. 

Kierownik Referatu Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska wraz 

z Zastępcą Burmistrza Gminy Mosina Romanem Kolankiewiczem 
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przedstawiła projekty organizacji ruchu wprowadzone w roku 2023 

oraz zatwierdzone projekty organizacji ruchu, a nie wprowadzone w życie. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn likwidacji gumowych krawężników i montażu 2 barier przy 

Szkole Podstawowej w Krosinku; 

− zniszczenia tablic na ul. Rzeczypospolitej Mosińskiej w Mosinie. 

Udział w niej wzięli: radny Mateusz Fabisiak i radna Jolanta Szymczak. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz i Komendant Straży Miejskiej 

w Mosinie Damian Pietruszewski. 

Kierownik Referatu Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska 

przedstawiła projekty organizacji ruchu obecnie procedowane. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− terminu realizacji zadania na ul. Rzeczypospolitej Mosińskiej w Mosinie; 

− ograniczenia prędkości w Babkach zamiast łatania dziur w jezdni; 

− montażu szykan na drodze w Bolesławcu i możliwości realizacji tego 

zadania; 

− potrzeby i możliwości przejęcia od Lasów Państwowych drogi 

do Bieczyn. 

Udział w niej wzięli: radna Jolanta Szymczak, radny Mateusz Fabisiak, 

radny Ryszard Rybicki, radny Maciej Patela, radny Jerzy Falbierski 

i radna Elżbieta Jarecka. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu 

Mienia Komunalnego Anna Pawlicka-Różańska, Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Roman Kolankiewicz i Kierownik Ogniwa Prewencji 

Komisariatu Policji w Mosinie Jakub Urbaniak. 

W dyskusji na temat zintegrowanych węzłów przesiadkowych poruszono 

między innymi następujące tematy: 

− braku zgłoszeń do Komisariatu Policji w Mosinie zdarzeń dotyczących 

zintegrowanych węzłów przesiadkowych za wyjątkiem odnoszących się 

do toalet; 

− zbyt małej liczby miejsc parkingowych, w tym dla rowerów na terenie 

zintegrowanych węzłów przesiadkowych; 

− uschniętych drzew na zintegrowanym węźle przesiadkowym w Mosinie; 

− kradzieży rowerów ze zintegrowanych węzłów przesiadkowych 

i potrzeby udostępniania Komisariatowi Policji w Mosinie dobrej jakości 

nagrań monitoringu; 

− Strefy Płatnego Parkowania Niestrzeżonego w Mosinie; 

− planów dotyczących zintegrowanego węzła przesiadkowego w Mosinie; 

− planów dotyczących remontu dworca PKP w Mosinie; 
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− potrzeby skrócenia dojścia ze zintegrowanego węzła przesiadkowego 

w Mosinie do przejścia podziemnego pod torami kolejowymi; 

− okresu trwałości projektów zintegrowanych węzłów przesiadkowych; 

− potrzeby naprawy wyświetlaczy na zintegrowanym węźle 

przesiadkowym w Mosinie pokazujących różne godziny. 

Udział w niej wzięli: radna Elżbieta Jarecka, radny Ryszard Rybicki, 

Kierownik Ogniwa Prewencji Komisariatu Policji w Mosinie Jakub 

Urbaniak, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst, Zastępca 

Burmistrza Gminy Mosina Roman Kolankiewicz, mieszkaniec gminy 

Mosina Franciszek Niemczewski i radny Maciej Patela.  

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza 

Gminy Mosina Adam Ejchorst i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 

Roman Kolankiewicz. 

Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

Jan Dziurzyński przedstawił projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki  

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty, który znajduje się w materiałach 

komisji, a następnie uwagę nr 1 do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki 

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z autopoprawką. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− lokalizacji i wielkości wiaty; 

− własności gruntu pod wiatą, celu jej powstania i dojazdu do tego 

terenu; 

− konfliktów związanych z umowami dzierżawy i potrzeby ich 

ograniczenia; 

− sposobu, w jaki wędkarze mogliby wybudować wiatę. 

Udział w niej wzięli: radny Jerzy Falbierski, radna Jolanta Szymczak, 

radna Elżbieta Jarecka, radny Mateusz Fabisiak, mieszkaniec gminy 

Mosina Franciszek Niemczewski i radny Rafał Łakomy. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Kierownika 

Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Jan Dziurzyński 

i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 1 dotyczący nieuwzględnienia uwagi 

nr 1 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu części wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz 

z autopoprawką. 

Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

Jan Dziurzyński przedstawił uwagę nr 2 do projektu miejscowego planu 
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zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki 

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z autopoprawką. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 7 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” – wniosek nr 2 dotyczący nieuwzględnienia 

przedmiotowej uwagi wraz z autopoprawką. 

Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

Jan Dziurzyński przedstawił uwagę nr 3 do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki 

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty. 

W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− szczegółów uwagi złożonej przez AQUANET S. A.; 

− możliwości uwzględnienia przedmiotowej uwagi. 

Udział w niej wzięli: radny Jerzy Falbierski i radna Elżbieta Jarecka. 

Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielił Zastępca Kierownika 

Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa Jan Dziurzyński. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 3 dotyczący nieuwzględnienia uwagi 

nr 3 do projektu miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla terenu części wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty. 

Zastępca Kierownika Referatu Planowania Przestrzennego i Budownictwa 

Jan Dziurzyński przedstawił uwagę nr 4 do projektu miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki 

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 4 dotyczący nieuwzględnienia przedmiotowej uwagi. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 5 dotyczący zaopiniowania projektu uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki  

i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z przyjętymi wnioskami  

i autopoprawkami. 

Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst przedstawił projekt 

uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Mosina w składzie 

Zgromadzenia Związku Międzygminnego „Schronisko dla zwierząt” 

ze wskazaniem Zastępcy Burmistrza Gminy Mosina Adama Ejchorsta, 

który znajduje się w materiałach komisji.  
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Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła jednogłośnie, czyli 8 głosami „za” – wniosek 

nr 6 dotyczący zaopiniowania przedmiotowego projektu uchwały. 

Komisja Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego 

i Bezpieczeństwa przyjęła 6 głosami „za”, przy 2 głosach 

„wstrzymujących się” – wniosek nr 7 dotyczący zaopiniowania wykonania 

budżetu za rok 2023 w rozdziałach będących tematem prac komisji. 

Mieszkaniec gminy Mosina Franciszek Niemczewski przedstawił problem 

narastającego konfliktu między nim a kierowcami busów Przedsiębiorstwa 

Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie. 

W trakcie tego wystąpienia, Salę Posiedzeń opuścił radny Maciej Patela, 

tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia Komisji Ochrony 

Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa udział brało 

7 jej członków. 

W dyskusji dotyczącej narastającego konfliktu między mieszkańcem gminy 

Mosina Franciszkiem Niemczewskim a kierowcami busów 

Przedsiębiorstwa Usług Komunalnych Sp. z o. o. w Mosinie udział wzięli: 

radna Elżbieta Jarecka, radny Mateusz Fabisiak, radny Marcin Paetz, 

radny Ziemowit Maląg, mieszkaniec gminy Mosina Franciszek 

Niemczewski i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst. 

W jej trakcie, Salę Posiedzeń opuścili kolejno: radny Ryszard Rybicki 

i radny Marcin Paetz, tak więc odtąd w dalszym ciągu tego posiedzenia 

Komisji Ochrony Środowiska, Planowania Przestrzennego i Bezpieczeństwa 

udział brało 5 jej członków.  

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OCHRONY ŚRODOWISKA, 

PLANOWANIA PRZESTRZENNEGO I BEZPIECZEŃSTWA: 

1. Komisja wnioskuje o nieuwzględnienie uwagi nr 1 do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części 

wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z autopoprawką. 

2. Komisja wnioskuje o nieuwzględnienie uwagi nr 2 do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części 

wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z autopoprawką. 

3. Komisja wnioskuje o nieuwzględnienie uwagi nr 3 do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części 

wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty. 

4. Komisja wnioskuje o nieuwzględnienie uwagi nr 4 do projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części 

wsi Sowinki i Baranowo, w zakolu rzeki Warty. 

5. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenu części wsi Sowinki  
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i Baranowo, w zakolu rzeki Warty wraz z przyjętymi wnioskami  

i autopoprawkami. 

6. Komisja pozytywnie opiniuje projekt uchwały w sprawie 

reprezentowania Gminy Mosina w składzie Zgromadzenia Związku 

Międzygminnego „Schronisko dla zwierząt” ze wskazaniem Zastępcy 

Burmistrza Gminy Mosina Adama Ejchorsta. 

7. Komisja pozytywnie opiniuje wykonanie budżetu za rok 2023 

w rozdziałach będących tematem prac komisji. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 21:10.  

protokołował przewodniczyła 

(-) Piotr Sokołowski (-) Elżbieta Jarecka  


